
 

Referat styremøte nr. 5, 2023. 
Tid/sted: 12.10.2023, kl. 19-21, Tønsberg MC sine lokaler. 
Til 
stede: 
 
 
Frafall: 

Trond Ellefsen, Lars Larsen, Jon Magne Lea, Yngve Nybakk. 
 
Arne Gran og Tore Dalby 

Sak. nr.: Tema: Ansvar: 
05.01 Medlemstall. 

Total antall i vestfold mangler pr dags dato, men vi har fått 60 stk 
nye i år. 

 
 

Alle 
05.02 Klubbmedlemskap. 

Vi pratet litt rundt temaet mc klubber og NMCU. 
Vanskelig å få klubber inn i varmen igjen etter splittelsen.  
Klubbene vil/må ha tilbake sin påvirkning på sentralstyret og 
årsmøte, tror vi, om vi skal få til løsning med felles innmelding slik 
det var tidligere. 
Bør status som NMCU-klubb gi noen fordeler til klubbene utover 
det at medlemmene der får rabatt.   
 
Klipp fra vedtektene. 

 
Etterskrift: 
Bør NMCU Vestfold utarbeide et forslag til vedtektsendring her og 
sende til Årsmøtet. 
 

 
 
 

Alle 

05.03 Materiell til stands. 
Vi må forberede og utvide materiellet før neste sesong. 
Savner skrytemateriell,- hva gjør NMCU nå, ikke bare historie. 
Hva er positivt med NMCU – Hvorfor fokuseres det ikke mer på det. 

 
 

Alle 

05.04 Informasjonsflyt 
Det er fortiden ingen jevn informasjonsflyt fra NMCU og ut til 
medlemmene. 
Hva gjøres, Trond sjekker om det er noen planer for hvordan info til 
medlemmer skal skje nå når mc bladet ikke kommer.  
Det er bedre med gammelt nytt enn ikke noe slik det er nå. 
 
Følgende er hentet fra vedtektene som ligger under NMCU 

 

 
 
 
 
 
 

Trond/ 
Alle 



Enten er ikke vedtektene oppdatert, ellers så gjør ikke dagen styre 
sin jobb. 
 

05.05 Hvorfor er ikke flere medlemmer i NMCU 
Vi drodlet rundt temaet, uten noen konkrete svar. 
Medlemsfordeler blir ikke nok markedsført, hvordan få dette til? 
Hva kan vi bidra med selv? Kan NMCU vestfold skaffe frem 
medlemsfordeler? 

 
Alle 

05.06 Hvorfor fremsnakkes ikke mc av NMCU, slik el-bil og lignende 
blir av sine organisasjoner. 
Vi drodlet rundt temaet, uten noen konkrete svar.  
MC krever mindre areal til parkering Ville redusert køene. Hvordan 
er klimautslippene på mc i forhold til bil? 
NMCU henger seg dessverre kun på diskusjonene om død og støy 
virker det som. 

Alle 

05.07 SE OSS OG MC-DAGEN 
SE OSS bør arrangeres som en type stand eller lignende i stedet for 
felleskjøring. (bensinstasjoner, ferjekøer, rundkjøringer) Vi vil da 
kunne treffe bilistene bedre og tidligere på sesongen.  
MC-DAGEN flyttes fra 1.mai, slik at den kan arrangeres på et sener 
tidspunkt som er tryggere værmessig.  
Vi som arrangør bør også være OBS på de som ønsker å være med, 
men som ikke kjenner andre i miljøet. Disse faller lett av allerede før 
vi får startet. Eventuelle stop/pauser bør være på steder hvor det er 
mulig å komme på toalett. 
Vi bør også arrangere flere og gjerne mindre fellesturer, gjennom 
sesongen, for å synliggjøre oss mer og bedre. 

 
Alle 

05.08 Stands i Vestfold. 
Hvor bør vi være for å treffe de som ikke tekkes til forhandlere og 
klubber. 
Vurdere å få til stands på brygga i Tønsberg og lignende steder? 
Andre steder vi kan treffe de som bruker mc som et daglig kjøretøy. 
Pizza aftener eller lignende. 
Etterskrift: 
men støyende 125èr ønsker vi ikke. Er blitt for gamle og lovgyldige 
til å forstå disse. 

 
 

Alle 

05.09 Neste styremøte torsdag 14.12.2023, kl. 19 hos Tbg mc. 
 

Alle 

 

Referent: Trond Ellefsen, leder 


